
Vragen VVD-fractie

Fietsbrug
 Hoe is de beslissing van B&W tot stand gekomen om de oversteek Hushoven te laten 

verdwijnen? Hoe is dit gecommuniceerd met omwonenden en belanghebbenden?
 Waarom staat er in het raadsvoorstel dat oversteek Hushoven destijds als tijdelijk is 

beschouwd en zou moeten vervallen wanneer er een vervangende oversteek zou 
komen? Is dit ook zo richting omwonenden gecommuniceerd? Waarom is er dan toch 
tot tweemaal toe onderzocht hoe deze oversteek veiliger gemaakt kan worden?

 Hoe verhoudt de ‘onveiligheid’ van de fietsoversteek Hushoven zich tot andere 
oversteken op de Ringbaan? Kan er een overzicht gegeven worden van incidenten 
die plaatsgevonden hebben op de diverse plekken? 

 Is er al een ontwerp gemaakt voor de afsluiting van de oversteek Hushoverweg? Hoe 
gaat voorkomen worden dat alsnog op die plek overgestoken wordt? 

 Hoe wordt de aansluiting van de fietsoversteek Wiekendreef ingepast in de fietsroute 
door Molenakker?

 In hoeverre ontstaat nadeel voor de inwoners van Laarveld wanneer de brug niet 
aangelegd zal worden?

 Waarom zijn de maatregelen tegen inkijk vanaf de fietsbrug richting Molenakker niet 
opgenomen in het geprognotiseerde bedrag van €1.500.000,- voor de fietsbrug? 
Immers, dit aandachtspunt was al bekend in september 2018, zie raadsvoorstel op 26 
september 2018?

 Waarom houdt het college vast aan de beoogde plaats voor de voorgenomen brug nu 
die positie ingegeven is met de gedachte dat Laarveld fase 3 en 4 nimmer 
gerealiseerd zouden worden?


